

日期：二零二六年九月二日(星期三)

Date：2 September 2026 (Wednesday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
食物環境衛生委員會 Food, Environment and Hygiene Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 區子安先生提問：有關白紋伊蚊蚊患問題
Question Raised by Mr AU Chi-on, Paul on *Aedes albopictus* Mosquito Infestation
2. 鄧開榮先生提問：有關沙田城門河畔老榕樹根部導致行人路面凹凸不平事宜
Question Raised by Mr DENG Kairong on Uneven Pavement Surfaces Caused by Roots of Old Banyan Trees along Shing Mun River in Sha Tin
3. 羅婉珮小姐提問：有關沙田區禽流感個案事宜
Question Raised by Miss LAW Yuen-pui on a Case of Avian Influenza in Sha Tin District

4. 孫蘊女士提問：有關沙田區引入新興無害滅蚊科技事宜
Question Raised by Ms SUN Wan on the Introduction of Emerging and Harmless Mosquito Control Technologies in Sha Tin District
5. 沙田區資源回收現況及進展報告
Report on Current Situation and Progress of Resource Recovery in Sha Tin District
6. 二零二六年沙田區滅蚊運動(第三期)
Sha Tin District Anti-mosquito Campaign 2026 (Third Phase)
7. 沙田區環境衛生服務統計概覽(截至二零二六年七月三十一日)
Statistical Overview of Sha Tin District Environmental Hygiene Services (as at 31 July 2026)